
 

 

Zápis z 10. zasedání Zastupitelstva města Vratimova dne 13.04.2016 
 
 
Přítomni:     dle presenční listiny 
Omluveni:  Ing. Ivo Kiška, Libor Svoboda, Ing. Petr Urbanec  
 

Mandátová komise:  Mgr. Kateřina Čechová  PRO: 10  
    ZDR: 1                    
                                  Ing. Tomáš Kupka  PRO: 10 
     ZDR: 1 
Návrhová komise:     Aleš Šklář  PRO: 10 
     ZDR: 1   
   Mgr. Radek Nitka                                PRO: 10 
     ZDR: 1   
Ověřovatelé:  Ivo Kičmer  PRO: 10  
     ZDR: 1                    

Bc. Hana Nevrlá  PRO: 10  
     ZDR: 1 
Zapisovatelka:  Drahomíra Nejtková 
 
Starostka města zahájila zasedání zastupitelstva města v 15:00 h. Přítomno bylo celkem 11 
zastupitelů. 
 
Starostka města požádala zastupitele, aby v 16:00 byl projednán bod 10/25, a to „Studie na 
rekonstrukci  budovy  koupaliště“.  Dostaví  se  projektant  Ing.  arch.  Švančar  ze  společnosti 
ARPIK Ostrava, spol. s r. o. 
 
Starostka  města  konstatovala,  že  zasedání  zastupitelstva  města  bylo  řádně  svoláno  a 
oznámení  vyvěšeno  na  úřední  desce.  Zápis  z minulého  zasedání  zastupitelstva města  byl 
podepsán Ing. Petrem Urbancem a Mgr. Vladimírem Švidrnochem, DiS. 
 
Omluvila z nepřítomnosti Ing. Ivo Kišku, Libora Svobodu a Ing. Petra Urbance. 
Později se dostaví Mgr. Daniel Kašička a Mgr. Vladimír Švidrnoch, DiS. 
 
Starostka města předložila ke  schválení návrh programu 10.  zasedání  zastupitelstva města 
uvedený v pozvánce.  
 
Starostka města se zeptala, zda někdo z přítomných zastupitelů chce program zastupitelstva 
města doplnit o další materiál. Žádný další návrh nebyl podán. 
 
Zastupitelstvo města schválilo tento program 10. zasedání zastupitelstva města konaného 
dne 13.04.2016.   
        
PROGRAM: 
 

1.  Kontrola plnění usnesení ZM   
2.  Studie „Odkanalizování a čištění odpadních vod v lokalitě Vratimovské Zadky a Zaryjská“ 
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3.  Projednání  zprávy  o  uplatňování  Územního  plánu  Vratimov  a  schválení  pokynů  pro 
zpracování návrhu Změny č. 1 Územního plánu Vratimov 

4.  Obecně závazná vyhláška č. 1/2016 o regulaci provozní doby hostinských provozoven 
5.  Obecně  závazná  vyhláška  č.  2/2016  o  stanovení  systému  shromažďování,  sběru, 

přepravy,  třídění,  využívání  a  odstraňování  komunálních  odpadů  a  nakládání  se 
stavebním odpadem na území města Vratimova 

6.  Obecně  závazná  vyhláška  č.  3/2016,  kterou  se  stanovují  pravidla  pro  pohyb  psů  a 
hospodářských zvířat na veřejném prostranství ve městě Vratimov  

7.   Rozbory hospodaření města Vratimova a  jím zřízených příspěvkových organizací za rok 
2015 

8.  Informace o finančních kontrolách prováděných ve II. pololetí 2015 
9.  Zpráva o činnosti Finančního výboru za II. pololetí 2015 
10.  Rozbor plnění ukazatelů rozpočtu za rok 2015  
11.  Schválení Zřizovací listiny příspěvkové organizace Mateřská škola Vratimov, Na Vyhlídce 

25 
12.  Návrh přidělení účelových dotací spolkům a organizacím na rok 2016 
13.  Příprava koupaliště na sezónu 2016, stanovení termínu zahájení sezóny a cen vstupného 
14.  Vyhodnocení zimní údržby místních komunikací 2015–2016 
15.  Darování  nově  zaměřených  pozemků  pro  investiční  akci  “Rekonstrukce  chodníků  od 

křižovatky ul. Na Příčnici a ul. Datyňská ve Vratimově“ 
16.  Smlouva  o  budoucí  kupní  smlouvě  a  sjednání  práva  umístění  a  realizace  stavby  dle 

zákona  č.  183/2006  Sb.,  o  územním  plánování  a  stavebním  řádu  (stavební  zákon)  ve 
znění  pozdějších  předpisů  –  odkup  pozemků pro  stavbu  „Odkanalizování  Vratimova  – 
Horních Datyň, II. etapa“ 

17.  Žádost o poskytnutí peněžitého daru  
18.  Schválení podání žádostí o dotaci a  investičního záměru k realizaci akce – Restaurování 

pietních míst  (ve Vratimově  a Horních Datyních)  věnovaných  obětem  1.  a  2.  světové 
války 

19.  Projednání  žádosti  společnosti  MODRÉ  reality,  spol.  s r.  o.  o  koupi  pozemků  města 
k realizaci  stavby  bytového  domu  se  sociálním  nájemným  pro  občany  v ekonomicky 
neaktivním věku (seniory) a osoby v nepříznivé sociální situaci  

20.  Informace  o  zpracovaných  studiích  a  projektových  dokumentacích  na  zvýšení 
parkovacích míst a zjednosměrnění některých stávajících MK ve Vratimově 

21.  Odkoupení pozemku parc. č. 248/2 trvalý travní porost v k. ú. Horní Datyně poblíž ulice 
Vratimovské 

22.  Budoucí  kupní  smlouva  a  vzorová  smlouva  o  uzavření  budoucí  smlouvy  o  zřízení 
služebnosti  k investiční  akci  „Projektové  práce  pro  opravy MK  V Důlkách,  Popinecká, 
Rakovecká ve Vratimově – MK Rakovecká“ 

23.  Poskytnutí finančního daru na rok 2016 pro Podané ruce – osobní asistence 
24.  Poskytnutí finančního daru na rok 2016 pro Péče srdcem, z. ú. 
25.  Studie na Rekonstrukci budovy koupaliště 
26.  Rozpočtové opatření č. IV/2016 
27.  Provedení klimatizace ve druhém a  třetím nadzemním podlaží budovy MěÚ, Frýdecká 

853, Vratimov 
28.  Změna Jednacího řádu Zastupitelstva města Vratimova 
Hlasování: PRO: 11 
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Starostka informovala zastupitele, že zasedání zastupitelstva města probíhá v přímém přenosu 
na webu města. 
 
 
10/1  Kontrola plnění usnesení ZM 
 
Tajemnice přítomné seznámila s usneseními z předchozích jednání zastupitelstev města, která 
doposud nebyla splněna. 
 
Jedná se o usnesení: 
 
27/6.5  pohledávka ve výši 115.134 Kč – XXXXX a XXXXX, Horní Datyně 

‐ řeší exekutor 
 

4/10.1  dluh ve výši 33.463 Kč – XXXXX, Vratimov 
  ‐ řeší exekutor 
        
16/9.2  dluh ve výši 58.353 Kč – XXXXX, Vratimov 
  ‐ řeší exekutor 
 
28/8.8.2  záměr přemístění Městské knihovny Vratimov do prostor v 1. PP budovy nového 

nákupního střediska ve Vratimově (8/22) 
‐ v řízení 

 
2/9    smlouvy o zřízení služebnosti „Odkanalizování části Vratimov“  
  ‐  některé  smlouvy  o  zřízení  služebnosti  ještě  vlastníky  pozemků  nebyly 

podepsány 
 
5/12  smlouvy  o  budoucí  darovací  smlouvě  a  o  právu  provést  stavbu  k  pozemkům, 

které  zasahují  do  trasy  nově  budovaného  chodníku  v rámci  investiční  akce 
„Dostavba a rekonstrukce chodníků ve Vratimově a Horních Datyních; chodníky 
Horní Datyně, ul. Vratimovská“ 

  ‐ některé smlouvy ještě vlastníky pozemků nebyly podepsány 
 
8/20.4  darovací smlouva k pozemkům parc. č. 299/14, parc. č. 419/143, parc. č. 429/2,  

parc. č. 429/3, k. ú. Horní Datyně    
    ‐ v řízení, čeká se na schválení Moravskoslezským krajem 
 
9/3.1  vzorová  Smlouva  o  budoucí  darovací  smlouvě  na  odkoupení  části  pozemků 

dotčených  opravou  místní  komunikace  Rakovecká  v rámci  investiční  akce 
„Projektové práce pro opravy MK V Důlkách, Popinecká, Rakovecká ve Vratimově – 
MK Rakovecká“ 

  ‐ v řízení + 10/22 
 
9/3.2  vzorová Smlouva o budoucí kupní smlouvě na odkoupení části pozemků dotčených 

opravou místní komunikace Rakovecká v rámci  investiční akce „Projektové práce 
pro opravy MK V Důlkách, Popinecká, Rakovecká ve Vratimově – MK Rakovecká“ 
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  ‐ v řízení + 10/22 
 
9/4  „Studie na odkanalizování a čištění odpadních vod v lokalitě Vratimovské Zadky a 

Zaryjská“  
  ‐ VIZ 10/2 
 
9/13  sloučení  příspěvkové  organizace Mateřská  škola  Vratimov  a  Zařízení  školního 

stravování Vratimov 
  ‐ sloučení bude od 01.07.2016 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo  města  bere  na  vědomí  kontrolu  plnění  usnesení  Zastupitelstva  města 
Vratimova ze zasedání zastupitelstev města (viz zápis). 
Hlasování: PRO: 11 
 
 
10/2  Studie  „Odkanalizování  a  čištění  odpadních  vod  v lokalitě  Vratimovské  Zadky  a 

Zaryjská“  
 
Na zasedání zastupitelstva města se dostavil  Ing. Gorbunov ze společnosti KONEKO, spol. s r. 
o. 
 
V 15:14 h se dostavila MUDr. Alice Dudová. 
  
Ing. Gorbunov řekl, že  jsou navrženy 2 varianty, a to tlaková a gravitační. Varianta gravitační 
kanalizace  nepotřebuje  skoro  žádnou  údržbu.  Z hlediska majetkoprávních  vztahů  je  studie 
realizovatelná. 
 
Ing. Gorbunov konstatoval, že v budoucnu u ulice Okrajové mohou být na ČOV napojeny i další 
větve. 
 
Starostka řekla, že  jsou proto vybrána území, která  jsou velmi finančně náročná, ale  je na ně 
možno čerpat dotaci. Bez dotací by město nebylo schopno kanalizaci vybudovat. Kanalizaci je 
možno  rozdělit  i  na  etapy. Dotace  se  budou  čerpat  zhruba  do  roku  2022,  kdy  by měl  být 
program ukončen. 
 
Mgr. Čechová se zeptala, která z variant je lepší a kolik budou stát peněz. 
 
Ing.  Gorbunov  řekl,  že  technicky  jsou  obě  varianty  realizovatelné.  Ze  své  zkušenosti 
doporučuje variantu gravitační, a to z důvodu nižších nákladů jak na realizaci, tak i na provoz.  
 
Starostka  konstatovala,  že  ze  zkušeností  u  tlakové  kanalizace  u  10  nemovitostí  při  čištění 
čerpadel byly problémy s jejich majiteli. 
 
Ivo Kičmer se zeptal, zda opravu lokalita Zaryjská lze řešit gravitačně, protože v minulosti bylo 
projektanty konstatováno, že z důvodů výškových poměrů  je území možno  řešit  jen  tlakově. 



 

5 
 

Ing. Gorbunov uvedl, že podrobné výškopisné zaměření nebylo provedeno, ale podle vrstevnic 
v území je jasný přirozený spád a tudíž problém není. 
 
Starostka doporučila schválit varianty u ulice Zaryjská I.a1  a u Okrajové II.a2. 
 
Zastupitelé s navrženými variantami souhlasili. 
 
Usnesení: 
1. Zastupitelstvo města rozhodlo o výběru varianty I.a1 dle studie „Odkanalizování a čištění 
odpadních  vod  v lokalitě  Vratimovské  Zadky  a  Zaryjská“  pro  lokalitu  Zaryjská,  zpracované 
v listopadu  2015  společností  KONEKO,  spol.  s r.  o.,  pro  další  zpracování  projektové 
dokumentace pro územní rozhodnutí a dokumentace pro stavební povolení. 
Hlasování: PRO: 12 
 
Usnesení: 
2. Zastupitelstvo města rozhodlo o výběru varianty II.a2  jen gravitační kanalizace dle studie 
„Odkanalizování a čištění odpadních vod v lokalitě Vratimovské Zadky a Zaryjská“ pro lokalitu 
Vratimovské Zadky  (ulice Adámková, Okrajová a Na Zadkách), zpracované v listopadu 2015 
společností KONEKO, spol. s r. o., pro další zpracování projektové dokumentace pro územní 
rozhodnutí a dokumentace pro stavební povolení. 
Hlasování: PRO: 12 
 
 
10/3  Projednání zprávy o uplatňování Územního plánu Vratimov a schválení pokynů pro 

zpracování návrhu Změny č. 1 Územního plánu Vratimov 
 
Starostka  řekla, že Změna  č. 1 Územního plánu Vratimova se  týká rozvoje města v různých 
lokalitách. 
 
Na zasedání se dostavila projektantka Ing. Miklendová, která zodpoví případné dotazy. 
 
Místostarostka  řekla,  že některé obce mají  zapracovanou v územním plánu podmínku, aby 
parcela při stavbě rodinného domu měla určitý rozměr. Jestli by bylo možno tuto podmínku 
do Územního plánu Vratimova zapracovat. Ing. Miklendová odpověděla, že řada obcí využívá 
regulativ zastavění pozemku. Minimální velikost pozemku je 1 000 m2. Některé mají 1 500 m2 
i 2 000 m2, aby byl zachován charakter bydlení. Ve studiích se tyto záležitosti řeší. Můžeme 
stanovit minimální podmínky. 
 
Ing.  Miklendová  řekla,  že  město  Vratimov  je  různorodé  a  pro  jednotlivé  části  budou 
podmínky různé. Zastupitelstvo má právo změny vydat – tzv. indexy minimální výměry. 
Starostka  navrhla,  aby  v územním  plánu  byl  zapracován  nadjezd  nad  tratí  (u  nádraží), 
kruhový objezd, zeleň ve městě.  
 
Usnesení: 
1. Zastupitelstvo města bere na vědomí důvodovou zprávu a vyhodnocení projednání zprávy  
o uplatňování Územního plánu Vratimov ve znění dle přílohy č. 2 tohoto usnesení. 
Hlasování: PRO: 12 
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Usnesení: 
2. Zastupitelstvo města projednalo v souladu s ust. § 6 odst. 5 písm. e) zákona č. 183/2006 
Sb., o územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon), ve znění pozdějších předpisů, 
zprávu  o  uplatňování  Územního  plánu  Vratimov  upravenou  po  projednání  ve  znění  dle 
přílohy č. 1 tohoto usnesení. 
Hlasování: PRO: 12 
 
Usnesení: 
3. Zastupitelstvo města schvaluje podle ust. § 84 odst. 2 písm. y) zákona č. 128/2000 Sb., o 
obcích  (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, a dle ust. § 6 odst. 5 písm. b) a § 47 
odst. 5 zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon), ve 
znění  pozdějších  předpisů,  pokyny  pro  zpracování  návrhu  změny  č.  1  Územního  plánu 
Vratimov  v  rozsahu  zadání  změny obsažené  v  kapitole  E)  zprávy  o  uplatňování Územního 
plánu Vratimov. 
Hlasování: PRO: 12 
 
 
10/4  Obecně  závazná  vyhláška  č.  1/2016  o  regulaci  provozní  doby  hostinských 

provozoven 
 
Starostka pohovořila o materiálu a mimo  jiné řekla, že požadavek na úpravu provozní doby 
byl ze strany občanů, kdy některé restaurace nonstop otevřené narušují noční klid. 
 
Ing. Kupka se zeptal, jestli je možno pořádat občasné akce. Starostka řekla, že ano, neboť se 
nejedná o hostinskou činnost. 
 
Mgr. Nitka se zeptal, zda se musí žádat o výjimku při svatbě v restauraci po 24 h. Starostka 
řekla, že v tomto případě se nejedná o hostinskou činnost, ale o uzavřenou společnost. 
 
Starostka konstatovala,  že  záleží na  zastupitelích,  jestli OZV  schválí. Nejvíce  stížností  je na 
nonstop v budově Zdravotního střediska Vratimov.  
 
Aleš  Šklář  navrhl,  aby  do  vyhlášky  byly  zapracovány  výjimky  na  delší  provozní  dobu. 
Tajemnice  uvedla,  že  výjimky  nelze  do  vyhlášky  zapracovat,  protože  mají  diskriminační 
charakter a ministerstvo vnitra v tomto případě by nedalo souhlas k jejímu vydání.  
 
Aleš Šklář dává protinávrh, aby byla pohostinská zařízení otevřena od 6:00 h. 
 
Bc. Böhm  řekl,  že  se vracíme o 20  let  zpět. Ples není  také pohostinská  činnost. O výjimky 
požádat nelze. Navíc uvedl, že vydané vyhlášky nikdo nekontroluje a ztrácí tím na významu. 
Opět uvedl, že je třeba vytvořit městskou policii. 
 
Místostarosta se Bc. Böhma zeptal, v čem vidí rozdíl mezi Městskou policií a PČR. Bc. Böhm 
řekl, že městská policie je přímo ve městě a na zavolání je na místě dříve než PČR. 
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Starostka konstatovala, že městská policie  je velmi nákladná záležitost a byla by zřízena na 
úkor jiných aktivit, které by se nemohly z finančních důvodů uskutečnit. Bc. Böhm dodal, že 
město Šenov stojí ročně 3,5 mil. Kč. 
 
Mgr. Čechová je pro vydání OZV. 
 
Místostarostka řekla, že městská policie má omezené pravomoce. Stejně PČR musí přivolat a 
problém sama nevyřeší. 
 
Mgr. Nitka podotkl, že řešíme hlavně restaurace nonstop.   
Ing.  Kupka  se  zeptal,  jestli  nejde  vyčlenit  pouze  pohostinská  zařízení  v centru  města. 
Tajemnice opět uvedla, že se zde naráží na diskriminaci některých subjektů. 
 
V 15:58 přišel Mgr. Daniel Kašička.    
 
Starostka dala slovo občanu panu Kocurkovi, který  řekl, že ve městě  jsou  i slušní  lidé, kteří 
budou  doplácet  na  ty  nepřizpůsobivé  předčasným  zavíráním  restaurací.  Kdo  bude  na 
Silvestra  kontrolovat  provozní  dobu?  Vadí  mu,  že  některé  skupiny  občanů  popíjejí  na 
veřejnosti alkohol a přestože má město vydanou vyhlášku, nikdo ji nekontroluje.   
 
Místostarosta  se  zeptal  pana  Kocurka,  proč  nenahlásil  tuto  situaci  na  PČR.  Dále  řekl,  že 
město nechce likvidovat podnikání, ale pouze upravit otevírací dobu hostinských zařízení.  
 
Bc.  Nevrlá  se  ještě  jednou  zeptala,  zda  nelze  požádat  o  výjimku  z OZV  při  konání 
jednorázových  akcí.  Tajemnice  odpověděla,  že  již  bylo  starostkou  vysvětleno,  že  konání 
svateb se tato vyhláška netýká, protože se jedná o uzavřenou společnost. 
 
Starostka  dala  slovo  občanu  panu Hrabcovi,  který měl  dotaz,  jestli  za  období  5  let  řešila 
policie  ve  městě  po  24:00  h  nějaké  problémy  s občany.  Starostka  odpověděla,  že  tyto 
informace mu nemůže poskytnout, protože je řeší přestupková komise.  
 
Zastupitelé hlasovali o protinávrhu Aleše Škláře o úpravě provozní doby od 6:00 h: 
PRO: 6 
PROTI: 5 
ZDR: 2 
 
Zastupitelé hlasovali o původním usnesení k vydání OZV č. 1/2016:  
PRO: 8 
PROTI: 4 
ZDR: 1 
Usnesení nebylo přijato. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo  města  nepřijalo  usnesení  k  vydání  Obecně  závazné  vyhlášky  o  regulaci 
provozní doby hostinských provozoven.  
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10/25  Studie na Rekonstrukci budovy koupaliště 
 
Na zasedání zastupitelstva města se dostavil Ing. arch. Švančar, projektant společnosti ARPIK 
Ostrava, spol. s r. o.  
 
Starostka  řekla,  že město  již  delší  dobu  usilovalo  o  celkové  vlastnictví  objektu  budovy  na 
koupališti. Informovala zastupitele o připraveném materiálu, kdy mimo jiné řekla, že budova 
je  zhruba  z  50.  let,  vybudovaná  převážně  v akci  „Z“.  To,  že  bylo  více  spoluvlastníků, 
způsobilo,  že  do  budovy  se  za  celou  dobu  téměř  neinvestovalo  a  víceméně  se  pouze 
využívala. V tuto chvíli  je v havarijním  stavu. Ta  část, kde  jsou  fotbalisté a Music Club cafe 
Kamila Hrabce je ve velmi špatném technickém stavu a navíc nesplňuje normové požadavky 
na výšku stropu. Budova je klíčová, jak pro koupaliště, tak víceúčelové hřiště (toalety, sprchy 
šatny). Havarijní situaci má město v úmyslu řešit co nejrychleji. Budova musí projít celkovou 
rekonstrukcí  včetně  stavebních  úprav  interiéru.  Starostka  dále  řekla,  že  žádný  návrh  na 
využití  budovy  ze  strany  zastupitelů  nebyl  dán.  Studie  rekonstrukce  byla  vypracována  ve 
dvou variantách. 
 
Starostka předala slovo Ing. arch. Švančarovi. Ten seznámil zastupitele s variantním návrhem 
úprav  jednotlivých podlaží. Konstatoval, že ve spodním podlaží  je malá výška stropu, která 
neodpovídá dnešním normám. Zjistil, že v objektu proběhly pouze dílčí opravy, ne jako celek. 
Rekonstrukce  pouze  u  rozvodu  vody,  topení  a  plynu.  Nové  kotle  na  původním  potrubí 
způsobují problémy. Chybí sociální zařízení pro veřejnost. Horní podlaží by bylo využito na 
převlékárny. Sociální  zařízení pro koupaliště by  zůstalo beze  změny. Nové  šatny pro hřiště 
s umělým trávníkem 3. generace. Občerstvení by bylo v hlavní budově a zrušily by se sezónní 
venkovní stánky. 
 
Starostka podotkla, že nejlepší variantou by bylo celý objekt zbourat a postavit nový. Tato 
varianta by však byla dražší a nad  finanční možnosti města. Stav budovy by město nemělo 
brát na lehkou váhu – 50 let bez větších oprav. Fotbalisté mají věcné břemeno na spodní část 
objektu. 
Aleš  Šklář  se  zeptal  na možné  napojení  na  horkovod.  Ing.  arch.  Švančar  odpověděl,  že  ta 
možnost tady je. Bude se řešit až v dalším stupni projektové dokumentace. 
 
Mgr. Kašička konstatoval, že město mělo o záměru informovat nájemce Kamila Hrabce. Myslí 
si, že šatny dole i nahoře se nevyužijí.  
 
Ivo  Kičmer  navrhl,  vzhledem  k složitosti  situace,  materiál  odložit  k projednání  na  příští 
zasedání zastupitelstva města. Dále navrhuje, aby zastupitelé před zasedáním budovu prošli, 
a to za přítomnosti Ing. arch. Švančara, Tomáše Klejnota a Kamila Hrabce. 
 
Starostka konstatovala, že návrh je rozumný. 
 
Ivo Kičmer podat protinávrh o odložení materiálu na příští zasedání zastupitelstva. 
 
Bc. Böhm se zeptal na cenu  I. a  II. varianty. Odpověděl  Ing. arch. Švančar, že  ji připraví na 
příští zasedání zastupitelstva města. 
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Ing. Kupka se zeptal, proč u  jednání nebyl přítomen Kamil Hrabec. Starostka řekla, že s ním 
jednala.    
 
Bc. Böhm řekl, že občerstvení na koupališti je pouze sezónní zhruba na 3 měsíce v roce. 
 
Místostarostka  navrhla možnost  dvojího  využití  prostor  občerstvení  koupaliště,  kdy mimo 
jeho otevírací dobu by jej mohl užívat pan Hrabec.  
 
Na  zasedání  zastupitelstva města  vystoupili  občané,  kteří  žádají město,  aby  byl  zachován 
Music Club cafe pro mládež.   
Ing. arch. Švančar reagoval, že podlaha současného Music clubu staticky nevyhovuje zatížení 
většího počtu návštěvníků baru.  
 
V 16:50 h přišel Mgr. Vladimír Švidrnoch, DiS. 
 
Starostka  řekla, že pokud by město chtělo zachovat Music Club cafe,  rekonstrukce by byla 
finančně podstatně dražší, protože by musela splňovat podmínky na provoz diskotékového 
zařízení, kde se shromažďuje velký počet návštěvníků.  
 
Kamil  Hrabec  navrhuje  co  nejlevnější  variantu,  a  to  opravu  střechy,  zateplení  budovy  a 
opravu vnitřních podlah. 
 
Starostka  ještě  podotkla,  že město má  v plánu  vybudovat  skateboard  hřiště  a  skatepark 
hřiště v areálu stadiónu, s čímž souvisí i rekonstrukce šaten a zvýšení jejich kapacity. 
 
Tomáš Klejnot se zeptal  Ing. arch. Švančara,  jestli viděl  jejich studii?  Ing. arch. Švančar řekl, 
že  studie  nesplňuje  požadavky,  které  souvisí  s využívaním  nového  hřiště  s umělým 
povrchem.  
 
Mgr.  Nitka  je  pro  velkou  rekonstrukci  objektu  a  navrhuje  schůzku  přímo  na  místě  za 
přítomnosti zastupitelů, pracovníků města,  Ing. arch. Švančara, Kamila Hrabce. O zachování 
Music Clubu cafe by se mělo rozhodnout až na základě této schůzky. 
 
Starostka ukončila rozpravu: 
PRO: 14 
 
Zastupitelé  hlasovali  o  protinávrhu  Ivo  Kičmera  o  odložení  bodu  na  příští  zasedání 
zastupitelstva města: 
PRO: 14 
 
Usnesení:  
Zastupitelstvo  města  odkládá  bod  „Studie  na  Rekonstrukci  budovy  koupaliště“  na  příští 
zasedání zastupitelstva města. 
PRO: 14 
 
V 17:05 h vyhlásila starostka města přestávku. 
V 17:15 h opět pokračovalo zasedání zastupitelstva města. 
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Starostka navrhla zastupitelům, aby byl nyní na programu bod 10/12. 
Zastupitelé hlasovali o bodu 10/12: 
PRO: 14 
 
 
10/12  Návrh přidělení účelových dotací spolkům a organizacím na rok 2016 
 
Starostka  informovala  zastupitele,  že  FC  Vratimov  se  cítí  být  nespravedlivě  poškozen 
v rozdělení dotací. Jeho členská základna je velká. Městu musí odvádět peníze jako podíl na 
údržbě hřiště. 
 
Bc. Böhm měl dotaz, proč nejsou vyčerpány všechny peníze na dotace spolkům. 
Návrh  100.000  Kč  pro  občanské  sdružení  ZIK‐ZAK  Vratimov  a  občanské  sdružení  Pospolu 
vyhodnocuje  jako neúměrně  vysoký. Peníze by měly být na  celoroční  činnost. Vidí  rozdíly 
v dotacích mezi hasiči v Horních Datyních a Vratimově,  taktéž mezi TJ Sokol Vratimov a TJ 
Horní Datyně,  atd.  Žádosti  spolků  neviděl.  Bc.  Böhm  dále  řekl,  že  by  spolkům mohlo  být 
poskytnuto více peněz z rozpočtu města než 500.000 Kč. 
 
Zdeněk Gürtler odpověděl, že hasiči v Horních Datyních mají větší základnu, a to 50 dětí, než 
hasiči ve Vratimově, kteří mají 20 dětí. 
 
Mgr.  Švidrnoch  řekl,  že  částka  je  nevyčerpaná  z důvodu možného  podání  žádostí  jiných 
spolků  nebo  občanů  v průběhu  roku.  Prostředky  v rozpočtu  byli  oproti  loňskému  roku 
navýšeny z 350.000 Kč na 500.000 Kč. Občanské sdružení Pospolu a občanské sdružení ZIK‐
ZAK  reprezentují město  jak  u  nás,  tak  také  v zahraničí  s dobrými  výsledky,  proto  jim  byla 
navržena částka po 100.000 Kč. Rozdělování dotací s ohledem na různorodou činnost spolků 
není  jednoduché  a  ani  zpracované  zásady  toto  neulehčují.  Také  je  rozdíl  v počtu  akcí  pro 
veřejnost. Navíc se starostkou  informovali spolky o možnosti žádat dotace z evropské unie 
pro spolky. Zareagovaly jen 2 spolky, pro ostatní je jednodušší bezpracně čekat na dotace od 
města.   
 
Místostarosta  řekl,  že  rada  města  nesouhlasila  s návrhem  zájmové  komise  FC  Vratimov 
poskytnout dotaci 60.000 Kč a schválila dotaci ve výši 30.000 Kč. 
 
Tajemnice  ještě dodala, že zásady pro čerpání dotací byly projednány  jak radou města, tak 
zastupitelstvem města. Spolky mohou žádat o dotace v průběhu celého roku, a proto nebylo 
rozhodnuto o vyčerpání všech prostředků najednou. 
 
Aleš Šklář řekl, že ve Finančním výboru řešili přehodnocení finanční dotace 100.000 Kč ZIK‐
ZAK a Pospolu. Požadují  vyplatit  všechny prostředky  vyčleněné  v  rozpočtu.  Finanční  výbor 
navrhuje zastupitelstvu města přepracovat kritéria pro poskytnutí dotací. 
 
Tajemnice  řekla,  že  když  zpracovávala  Zásady  pro  poskytování  dotací  z  rozpočtu  města 
Vratimova v roce 2016, žádala zastupitele o jejich návrhy a připomínky. Nikdo ze zastupitelů 
žádný návrh nepodal. 
Aleš Šklář řekl, že Finanční výbor podá návrh. 
Starostka je pro, aby se změnila kritéria k podávání žádostí o dotaci. 
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Místostarostka  konstatovala,  že  zásady  byly  zastupiteli  odsouhlaseny,  tak  nechápe,  co  se 
nyní řeší.  
 
Mgr. Kašička uvedl, že podávané žádosti nemají dostatečnou úroveň. Měl by být vyhlašován 
program pro získání dotací.  
 
Starostka dala slovo občanu Davidu Valenčínovi z FC Vratimov. 
Informoval zastupitele o finančních problémech, se kterými se klub potýkal v minulosti. Byl 
nucen prodat část areálu kvůli oddlužení. Pro svou činnost však potřebují více peněz, proto 
požádal město o větší finanční příspěvek. Očekává také pomoc ze strany města při jednáních 
s firmami ve Vratimově i v okolí, např. s ArcelorMittal Ostrava. Mimo jiné řekl, že ho mrzí, že 
ve Vratimově panují předsudky o činnosti a nespolupráci FC Vratimov. Řekl, že klub funguje 
díky Tomáši Klejnotovi. Dále informoval, že 80 členů klubu je mladších 18 let. Celkem má FC 
Vratimov 150 člennou základnu. Pro svou činnost potřebuje ročně 450.000 Kč. Pokud peníze 
nebude FC Vratimov mít, jeho činnost nebude možná. FC Vratimov daroval městu pozemek 
pro hřiště s umělým povrchem i polovinu budovy. Dotace města je 30.000 Kč, ale město žádá 
70.000 Kč na údržbu umělé trávy. Bez finanční pomoci města klub fungovat nemůže.  
 
Mgr. Kašička doporučuje podat další žádost na radu města. Starostka dodala, že zastupitelé 
mohou rozhodnout nad 50.000 Kč.  
 
Bc.  Böhm  se  zeptal,  jestli  z částky  přidělené  dotace  30.000  Kč můžeme  zvýšit  dotaci  na 
60.000 Kč FC Vratimov. 
 
Tajemnice upozornila, že o žádosti může být rozhodnuto jen jednou, tzn. že na 1 žádost nelze 
poskytnou dotaci 2 krát. Navíc podle zásad, které byly zastupitelstvu města předloženy, se 
dotace žadateli poskytuje jednorázově za příslušný kalendářní rok. 
 
Místostarostka  řekla,  že  při  rozhodování  o  darování  pozemku  na  zasedání  zastupitelstva 
města nebyla přítomna. Myslí si, že na pozemek měl být vypracován znalecký posudek.  
 
Aleš  Šklář  dává  protinávrh  na  snížení  dotace  občanským  sdružením  ZIK‐ZAK  Vratimov  a 
Pospolu ze 100.000 Kč na 80.000 Kč. 
 
Mgr.  Kašička  dává  protinávrh  na  60.000  Kč  občanským  sdružením  ZIK‐ZAK  Vratimov  a 
Pospolu. 
 
Mgr. Ing. Janků – město se řídí zákonem o rozpočtových pravidlech.  
Starostka řekla, že rada města rozhodla o jedné částce. Spolek může podat další žádost, aby 
jej zastupitelstvo města schválilo. 
 
Mgr. Kašička stahuje svůj protinávrh. 
 
Bc. Böhm se zeptal,  jestli mohou dotace nejdříve schvalovat zastupitelé a pak  rada města. 
Starostka řekla, že to nelze. 
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Bc. Nevrlá dodala, že když se částka 2 spolkům sníží, zvýší se rezerva. Pro koho tedy bude, 
když spolky mohou žádat pouze  jednou za rok? Tajemnice odpověděla, že o finanční dotaci 
můžou žádat i jiné spolky, které letos ještě nežádaly, a taky i fyzické osoby.   
 
Zastupitelé  hlasovali  o  protinávrhu  Aleše  Škláře  80.000  Kč  občanskému  sdružení  ZIK‐ZAK 
Vratimov a 80.000 Kč občanskému sdružení Pospolu: 
PRO: 4 
PROTI: 8 
ZDR: 2 
 
Zastupitelé hlasovali o původně navrženém usnesení: 
PRO: 10 
PROTI: 4 
 
Usnesení: 
1.  Zastupitelstvo města  schvaluje přidělení účelové dotace  z  rozpočtu města občanskému 
sdružení  ZIK‐ZAK  Vratimov,  Frýdecká  377,  Vratimov,  IČ  26990865  ve  výši  100.000  Kč  a 
občanskému  sdružení  Pospolu  při  ZUŠ  Vratimov, Masarykovo  náměstí  192,  Vratimov,  IČ 
26652803 ve výši 100.000 Kč. 
Hlasování: PRO: 10, PROTI: 4 
 
Usnesení: 
2.  Zastupitelstvo města  schvaluje  vzorovou  dohodu  o  poskytnutí  účelové  finanční  dotace 
z rozpočtu města spolkům a organizacím na rok 2016. 
Hlasování: PRO: 14 
 
 
10/5  Obecně  závazná  vyhláška  č.  2/2016  o  stanovení  systému  shromažďování,  sběru, 

přepravy,  třídění,  využívání  a  odstraňování  komunálních  odpadů  a  nakládání  se 
stavebním odpadem na území města Vratimova 

 
Starostka konstatovala, že OZV se schvaluje z důvodu nových právních předpisů. 
 
Bc. Böhm v OZV postrádá provozní dobu Vratimovských služeb, spol.  s r. o. Místostarostka 
odpověděla, že se to do OZV nedává. 
 
Aleš  Šklář  podal  návrh,  abychom  OZV2/2016  přidělili  pořadové  číslo  1/2016  z důvodu 
neschválení  OZV 1/2016 o regulaci provozní doby hostinských provozoven. 
Zastupitelé s návrhem souhlasili. 
 
V 18:10 h odešel místostarosta. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo  města  vydává   Obecně   závaznou  vyhlášku  č. 1/2016, o stanovení  systému  
shromažďování, sběru, přepravy, třídění a odstraňování komunálních odpadů a nakládání se 
stavebním odpadem na území města Vratimova. 
Hlasování: PRO: 13, NEHLAS: 1 
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10/6  Obecně závazná vyhláška  č. 3/2016, kterou se stanovují pravidla pro pohyb psů a 
hospodářských zvířat na veřejném prostranství ve městě Vratimov 

 
Starostka konstatovala, že OZV schvalujeme z důvodu bezpečnosti hlavně na cyklostezce. 
 
Mgr. Nitka  se  zeptal,  jestli má město mapu,  ve  které  je  zakreslen  extravilán  a  intravilán, 
konkrétně  les  Důlňák.  Ing.  Pavlovská  odpověděla,  že  extravilán  a  intravilán  je  řešen 
v Územním plánu města Vratimova a je k dispozici k nahlédnutí. 
 
Mgr. Čechová se zeptala, jestli OZV řeší veřejné prostranství města. Starostka odpověděla, že 
ano. 
 
V 18:15 h přišel místostarosta. 
 
Bc. Böhm dodal, že pokud se někdo zraní, těžko hledat majitele slepic apod. 
 
Zastupitelé  se  dohodli  taktéž  na  úpravě  pořadového  čísla OZV  č.  3/2016,  a  to  na OZV  č. 
2/2016.   
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo  města  vydává  Obecně  závaznou  vyhlášku  č.  2/2016,  kterou  se  stanovují 
pravidla pro pohyb psů a hospodářských zvířat na veřejném prostranství ve městě Vratimov. 
Hlasování: PRO: 10, PROTI: 1, ZDR: 3 
 
 
10/7  Rozbory hospodaření města Vratimova a jím zřízených příspěvkových organizací za 

rok 2015 
 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo  města  schvaluje  Rozbor  hospodaření  města  Vratimova  a  jím  zřízených 
příspěvkových organizací za rok 2015 dle předloženého návrhu. 
Hlasování: PRO: 13, PROTI: 1 
 
 
10/8  Informace o finančních kontrolách prováděných ve II. pololetí 2015 
 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí  informace o provedených finančních kontrolách za  II. 
pololetí 2015 dle předložené zprávy. 
Hlasování: PRO: 14 
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10/9  Zpráva o činnosti Finančního výboru za II. pololetí 2015 
 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města  bere  na  vědomí  zprávu  o  činnosti  Finančního  výboru  za  II.  pololetí 
2015. 
Hlasování: PRO: 14 
 
 
10/10  Rozbor plnění ukazatelů rozpočtu za rok 2015 
 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí materiál organizační složky Kulturní středisko Vratimov 
– Rozbor plnění ukazatelů rozpočtu za rok 2015. 
Hlasování: PRO: 14 
 
 
10/11  Schválení  Zřizovací  listiny  příspěvkové  organizace  Mateřská  škola  Vratimov,  Na 

Vyhlídce 25 
 
Místostarostka informovala zastupitele, že zřizovací listina je připravena v souladu s platnou 
legislativou. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo  města  schvaluje  Zřizovací  listinu  příspěvkové  organizace,  Mateřská  škola 
Vratimov, Na Vyhlídce 25, Vratimov, IČ 60043733. 
Hlasování: PRO: 14 
 
 
10/13  Příprava  koupaliště  na  sezónu  2016,  stanovení  termínu  zahájení  sezóny  a  cen 

vstupného 
 
Bc. Böhm podotkl, že cena vstupného se změnila po 16:00 h. Zeptal se, kolik občanů využívá 
koupaliště po 16:00 h. 
 
Mgr. Kašička řekl, že by byl pro snížení vstupného po této hodině. 
 
Starostka navrhla zastupitelům, aby připravili své návrhy na další sezónu. 
 
Usnesení: 
1. Zastupitelstvo města bere na vědomí informace o přípravě koupaliště na sezónu 2016. 
Hlasování: PRO: 14 
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Usnesení: 
2. Zastupitelstvo města bere na vědomí termín zahájení sezóny na koupališti ke 04.06.2016. 
Hlasování: PRO: 14 
 
Usnesení: 
3. Zastupitelstvo města bere na vědomí upravený Ceník na  letní sezónu 2016 pro městské 
koupaliště dle předloženého návrhu.  
Hlasování: PRO: 14 
 
 
10/14  Vyhodnocení zimní údržby místních komunikací 2015/2016 
 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města  bere  na  vědomí  zprávu  o  vyhodnocení  údržby místních  komunikací 
v zimním období 2015/2016. 
Hlasování: PRO: 14 
 
 
10/15  Darování nově zaměřených pozemků pro investiční akci „Rekonstrukce chodníků od 

křižovatky ul. Na Příčnici a ul. Datyňská ve Vratimově“ 
 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
1. Zastupitelstvo města    rozhodlo o přijetí darovaných nově zaměřených pozemků parc.  č. 
1205/13 ost. pl. ost. komunikace o výměře 424 m2, parc. č. 1205/14 ost. pl. ost. komunikace 
o  výměře  76 m2,  parc.  č.  1205/15  ost.  pl.  ost.  komunikace  o  výměře  200 m2  a  parc.  č. 
1205/16 ost. pl. ost. komunikace o výměře 836 m2 z vlastnictví Moravskoslezského kraje, 28. 
října  117,  Ostrava,  IČ  70890692,  zastoupeného  z  pověření  hejtmana  kraje  Správou  silnic 
Moravskoslezského kraje, příspěvkovou organizací, Úprková 1, Ostrava, IČ 00059711.  
Hlasování: PRO: 14 
 
Usnesení: 
2. Zastupitelstvo města  rozhodlo o přijetí darovaného nově  zaměřeného pozemku parc.  č. 
1417/4  ost.  pl.  ost.  komunikace  o  výměře  1  m2  z vlastnictví  XXXXX,  Ostrava‐Moravská 
Ostrava. 
Hlasování: PRO: 14 
 
Usnesení: 
3. Zastupitelstvo města  schvaluje Darovací smlouvu k nově zaměřeným pozemkům parc. č. 
1205/13 ost. pl. ost. komunikace o výměře 424 m2, parc. č. 1205/14 ost. pl. ost. komunikace 
o  výměře  76 m2,  parc.  č.  1205/15  ost.  pl.  ost.  komunikace  o  výměře  200 m2  a  parc.  č. 
1205/16  ost.  pl.  ost.  komunikace  o  výměře  836  m2  mezi  městem  Vratimov  a 
Moravskoslezským  krajem,  28.  října  117,  Ostrava,  IČ  70890692,  zastoupeným  z  pověření 
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hejtmana kraje Správou silnic Moravskoslezského kraje, příspěvkovou organizací, Úprková 1, 
Ostrava, IČ 00059711. 
Hlasování: PRO: 14 
 
Usnesení: 
4. Zastupitelstvo města schvaluje Darovací smlouvu k nově zaměřenému pozemku parc.  č. 
1417/4 ost. pl. ost. komunikace o výměře 1 m2 mezi městem Vratimov a XXXXX, Ostrava‐
Moravská Ostrava. 
Hlasování: PRO: 14 
 
 
10/16  Smlouva o budoucí kupní smlouvě a sjednání práva umístění a realizace stavby dle 

zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon) ve 
znění pozdějších předpisů – odkup pozemků pro stavbu „Odkanalizování Vratimova 
– Horních Datyň, II. etapa“ 

 
Starostka  konstatovala,  že  o  odkupech  pozemků  se  hovořilo  již  na minulých  zasedáních 
zastupitelstva města. Cena za odkup pozemku je 50 Kč/m2. 
 
Usnesení: 
1.  Zastupitelstvo  města  schvaluje  Smlouvu  o  budoucí  kupní  smlouvě  a  sjednání  práva 
umístění a  realizace stavby „Odkanalizování Vratimova‐Horních Datyň,  II. etapa“  týkající se 
odkoupení  části  pozemku  parc.  č.  204/25,  k.  ú. Horní Datyně  v rozsahu  cca  16 m2  a  části 
pozemku parc. č. 204/26, k. ú. Horní Datyně v rozsahu cca 16 m2 mezi městem Vratimov a 
XXXXX, Šenov.  
Hlasování: PRO: 14 
 
Usnesení: 
2.  Zastupitelstvo  města  schvaluje  Smlouvu  o  budoucí  kupní  smlouvě  a  sjednání  práva 
umístění a  realizace stavby „Odkanalizování Vratimova‐Horních Datyň,  II. etapa“  týkající se 
odkoupení  části  pozemku  parc.  č.  86/2,  k. ú.  Horní  Datyně  v rozsahu  cca  123  m2  mezi 
městem Vratimov a XXXXX, Vratimov‐Horní Datyně.  
Hlasování: PRO: 14 
 
Usnesení: 
3.  Zastupitelstvo  města  schvaluje  Smlouvu  o  budoucí  kupní  smlouvě  a  sjednání  práva 
umístění a  realizace stavby „Odkanalizování Vratimova‐Horních Datyň,  II. etapa“  týkající se 
odkoupení  části  pozemku  parc.  č.  190/10,  k. ú.  Horní  Datyně  v rozsahu  cca  52 m2  mezi 
městem Vratimov a XXXXX, Řepiště.   
Hlasování: PRO: 14 
 
Usnesení: 
4.  Zastupitelstvo  města  schvaluje  Smlouvu  o  budoucí  kupní  smlouvě  a  sjednání  práva 
umístění a  realizace stavby „Odkanalizování Vratimova‐Horních Datyň,  II. etapa“  týkající se 
odkoupení pozemku parc.  č. 71/2,  k. ú. Horní Datyně  v rozsahu 49 m2 a pozemku parc.  č. 
72/4,  k. ú.  Horní  Datyně  v rozsahu  63 m2 mezi městem  Vratimov  XXXXX,  Vratimov‐Horní 
Datyně. 
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Hlasování: PRO: 14 
 
Usnesení: 
5.  Zastupitelstvo  města  schvaluje  Smlouvu  o  budoucí  kupní  smlouvě  a  sjednání  práva 
umístění a  realizace stavby „Odkanalizování Vratimova‐Horních Datyň,  II. etapa“  týkající se 
odkoupení  části  pozemku  parc.  č.  250/2,  k. ú.  Horní  Datyně  v rozsahu  cca  240 m2  mezi 
městem Vratimov a XXXXX, Vratimov.  
Hlasování: PRO: 14 
 
 
10/17  Žádost o poskytnutí peněžitého daru 
 
Starostka  se  zeptala,  jestli má město  peníze  v rozpočtu.  Tajemnice  odpověděla,  že  dar  je 
možno vyplatit  z nedočerpaných prostředků na dotace  spolkům. Mgr.  Ing.  Janků  informaci 
potvrdil.  
 
Místostarostka  podala  protinávrh,  že  zastupitelstvo  města  neschvaluje  poskytnutí 
peněžitého daru. 
 
Starostka podala další protinávrh na přidělení 20.000 Kč. 
 
Místostarosta podotkl, že pan farář se snaží získat peníze i z jiných zdrojů, nejen od města. 
Mgr. Švidrnoch  podpořil místostarostu, aby město poskytlo 50.000 Kč. 
 
Tajemnice podala technickou připomínku, že peněžitý dar zastupitelstvo schvaluje v souladu 
se  zákonem  o  obcích  až  nad  20.000  Kč.  Zároveň  uvedla,  že  rada  města  na  své  schůzi 
05.04.2016 k tomuto bodu nepřijala usnesení. 
 
Zastupitelé  hlasovali  o protinávrhu  místostarostky,  že  zastupitelé  neschvalují  poskytnutí 
finančního daru: 
PRO: 8 
PROTI: zastupitelé nehlasovali 
ZDR: zastupitelé nehlasovali 
 
Starostka svůj protinávrh stáhla. 
 
Zastupitelé hlasovali o původním navrženém usnesení,  kdy  zastupitelstvo města  schvaluje 
poskytnutí finančního daru ve výši 50.000 Kč: 
PRO: 5 
PROTI: 8 
ZDR: 1 
Usnesení nebylo přijato. 
 
 
Usnesení: 
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Zastupitelstvo města  nepřijalo  usnesení  ke  schválení  poskytnutí  peněžitého  daru  ve  výši 
50.000  Kč  Římskokatolické  farnosti  Vratimov,  Frýdecká  59/2,  Vratimov,  IČ  60801981  na 
generální opravu varhan v kostele sv. Jana Křtitele. 
 
 
10/18  Schválení  podání  žádostí  o  dotaci  a  investičního  záměru  k realizaci  akce  – 

Restaurování pietních míst (ve Vratimově a Horních Datyních) věnovaných obětem 
1. a 2. světové války 

 
Bc. Böhm se zeptal, na konkrétní finanční částku, která není uvedena.  
 
Místostarosta konstatoval, že pomníčky byly shledány ve špatném stavu. 
 
Ivo  Kičmer  řekl,  že  v minulosti  krajský  úřad  přispěl  na  opravu  pomníku  před  Kulturním 
střediskem ve Vratimově a ještě město čekalo na finanční příspěvek na 2 pomníčky. 
 
Usnesení: 
1. Zastupitelstvo města schvaluje podání žádosti o dotaci a  investiční záměr k realizaci akce 
„Restaurování  pietního  místa,  věnovaného  obětem  1.  světové  války“  v rámci  dotací 
Ministerstva Obrany, Odboru pro válečné veterány na zabezpečení péče o válečné hroby. 
Hlasování: PRO: 14 
 
Usnesení: 
2. Zastupitelstvo města schvaluje podání žádosti o dotaci a  investiční záměr k realizaci akce  
„Restaurování  pietního místa,  věnovaného  obětem  1.  a  2.  světové  války“  v rámci  dotací 
Ministerstva Obrany, Odboru pro válečné veterány na zabezpečení péče o válečné hroby. 
Hlasování: PRO: 14 
 
Usnesení: 
3. Zastupitelstvo města schvaluje podání žádosti o dotaci a  investiční záměr k realizaci akce  
„Restaurování  pietního  místa,  věnovaného  obětem  1.  světové  války“  v rámci  dotací 
Moravskoslezského kraje na zabezpečení péče o válečné hroby. 
Hlasování: PRO: 14 
 
Usnesení: 
4. Zastupitelstvo města schvaluje podání žádosti o dotaci a  investiční záměr k realizaci akce  
„Restaurování  pietního místa,  věnovaného  obětem  1.  a  2.  světové  války“  v rámci  dotací 
Moravskoslezského kraje na zabezpečení péče o válečné hroby. 
Hlasování: PRO: 14 
 
 
10/19  Projednání žádosti společnosti MODRÉ reality, spol. s r. o. o koupi pozemků města 

k realizaci stavby bytového domu se sociálním nájemným pro občany v ekonomicky 
neaktivním věku (seniory) a osoby v nepříznivé sociální situaci 

 
Starostka na  zasedání  zastupitelstva města přivítala Zbyňka Musálka  ze  společnosti Modré 
reality, spol. s r. o. 
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Starostka pohovořila o materiálu a mimo jiné řekla, že se jedná o záměr společnosti postavit 
v našem městě  bytový  dům  s 28  novými  byty  a  s prostory  pro  obchod  a  služby  v přízemí  
domu.  Jednalo  by  se  o  čtyřpatrový  dům  s okrasnou  zahradou,  která  by  sloužila  hlavně 
obyvatelům  domu. Cílovou  skupinou  jsou  osoby  v nepříznivé  sociální  situaci,  které  nejsou 
v ekonomicky aktivním věku.    Ing. Havrlant z Gilmedie  je záměru nakloněn. Starostka  řekla, 
že město má dva domy s pečovatelskou službou a po zkušenostech si myslí, že dům nebude 
obsazen. Město nemá tolik občanů nad 65  let. S obchody a službami je problém, ani město 
v tuto chvíli nemá všechny nebytové prostory v centru města obsazeny.  
 
Mgr.  Čechová  si myslí,  že  zájem  z řad  občanů  by  byl.  Je  členkou  komunitního  plánování. 
Sociální byty jsou i pro mladé rodiny. Záměr je dobrý. 
 
Místostarostka konstatovala, že tento záměr je pro starší občany, ne mladé rodiny. 
 
Bc. Böhm se zeptal,  jestli se  již v minulosti nehovořilo, že město chce budovat pension pro 
seniory?  Starostka  odpověděla,  že  ano,  ale  jednalo  se  o  domov  pro  seniory,  kteří  se 
nemohou o sebe sami postarat. 
 
Místostarostka ještě podotkla, že město sice žadatele do DPS má, když se však přidělují byty, 
někdy je odmítají. Řekla, že si neumí mezi zdravotním střediskem a bytovým domem u ulice 
Frýdecké představit čtyřpatrový dům místo hřiště. 
 
Starostka řekla, že startovací byty by tam být nemohly. 
 
Mgr. Nitka se zeptal pana Musálka na reference společnosti, která není známa. 
 
Zbyněk Musálek  představil  svou  společnost  a mimo  jiné  řekl,  že  se  jedná  o  novou  firmu. 
Konstatoval,  že by  se  jednalo o dotované nájemné 3.000 Kč/měsíc a velikost bytu by byla 
zhruba 50 m2. V budoucnu už tyto dotace asi nebudou.   Společnost do těchto bytů nemůže 
dát  nikoho,  kdo  však  nebude  platit.  Výběr  nájemného  musí  být  100  %.    Byty  budou 
bezbariérové. Navrhl také možnost odkoupení pozemku nad ZŠ Datyňská pro stejný záměr. 
Udržitelnost projektu je 20 let. 
 
V 19:05 h odešel místostarosta. 
V 19:07 h přišel místostarosta. 
 
Místostarostka řekla, že není tomuto záměru nakloněna. 
 
Bc. Čech řekl, že s realizací záměru na pozemcích u ZŠ Datyňská souhlasí. 
Starostka navrhuje zastupitelům nedoporučit  výstavbu bytového domu na pozemku parc. č. 
156/2, k. ú. Vratimov a zároveň doporučuje prodat na tuto stavbu pozemky parc. č. 1192 a 
parc. č.  1194, k. ú. Vratimov. 
 
Aleš Šklář navrhl hlasovat o 2. a 3. usnesení. 
Zastupitelé hlasovali o usnesení č. 2: 
PRO: 4 



 

20 
 

PROTI: 8 
ZDR: 2    
2. usnesení nebylo přijato. 
 
Usnesení: 
1. Zastupitelstvo města  nepřijalo usnesení k výstavbě bytového domu pro seniory a osoby, 
které  mají  ztížený  přístup  k bydlení  v důsledku  zvláštních  potřeb  vyplývajících  z jejich 
nepříznivé  sociální  situace  –  věk,  zdravotní  stav  nebo  sociální  okolnosti  jejich  života  dle 
předložené žádosti společnosti MODRÉ  reality, spol. s r. o. ze dne 21.01.2016 na pozemku 
města parc. č. 156/2, k. ú. Vratimov. 
 
Usnesení: 
2.  Zastupitelstvo  předběžně  souhlasí  s realizací  výstavby  bytového  domu  pro  seniory  a 
osoby, které mají ztížený přístup k bydlení v důsledku zvláštních potřeb vyplývajících z jejich 
nepříznivé  sociální  situace  –  věk,  zdravotní  stav  nebo  sociální  okolnosti  jejich  života  dle 
předložené žádosti společnosti MODRÉ  reality, spol. s r. o. ze dne 21.01.2016 na pozemcích 
města parc.  č.  1192  a parc.  č.  1194, k. ú. Vratimov  a pověřuje  starostku města  k dalšímu 
jednání se společností MODRÉ reality, spol. s r. o. a přípravě materiálu pro zastupitelstvo za 
účelem realizace tohoto projektu. 
Hlasování: PRO: 9, PROTI: 1, ZDR: 4 
 
 
10/20  Informace  o  zpracovaných  studiích  a  projektových  dokumentacích  na  zvýšení   

parkovacích míst a zjednosměrnění některých stávajících MK ve Vratimově 
 
Bc.  Böhm  byl  ve  Stavební  a  dopravní  komisi  a  konstatoval,  že  za  Kulturním  střediskem 
Vratimov nebude výjezd z ulice Frýdecké. 
 
Starostka řekla, že výjezd bychom měli zahrnout do ÚP města Vratimova. 
 
V 19:08 h odešla MUDr. Alice Dudová.  
 
Usnesení:   
Zastupitelstvo města bere na  vědomí  informaci o  zpracovaných  studiích na  zvýšení počtu 
parkovacích míst  na  stávajících MK,  návrhu  parkovacích  stání  v lokalitě  za  Společenským 
domem a projektové dokumentaci na zvýšení parkovacích míst a zjednosměrnění některých 
stávajících MK ve Vratimově. 
Hlasování: PRO: 13, NEHLAS: 1 
 
 
10/21  Odkoupení pozemku parc. č. 248/2 trvalý travní porost v k. ú. Horní Datyně poblíž    
             ulice Vratimovské 
 
V 19.10 h přišla MUDr. Alice Dudová. 
 
Starostka informovala zastupitele, že město jedná o pozemku, na který není přístup. 
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Usnesení:                
1. Zastupitelstvo města rozhodlo o odkoupení pozemku parc. č. 248/2 trvalý travní porost o 
výměře 6 046 m2, k. ú. Horní Datyně, vlastnické právo VH modelcars  trading,  spol.  s  r. o., 
Hraničky 1087/6, Ostrava‐Polanka nad Odrou,  IČ 47683821  v likvidaci,  insolvenční  správce 
Mgr.  Bohdana  Šocová,  Kateřinská  107/5,  Olomouc  na  základě  usnesení  Krajského  soudu 
v Ostravě č. j. KSOS 31 INS 17656/2014‐A7 za celkovou cenu 115.000 Kč včetně DPH. 
Hlasování: PRO: 14 
 
Usnesení: 
2. Zastupitelstvo města schvaluje Kupní smlouvu k odkoupení pozemku parc. č. 248/2 trvalý 
travní porost o výměře 6 046 m2, k. ú. Horní Datyně mezi městem Vratimov a VH modelcars 
trading, spol. s r. o., Hraničky 1087/6, Ostrava‐Polanka nad Odrou,  IČ 47683821 v likvidaci, 
insolvenční správce Mgr. Bohdana Šocová, Kateřinská 107/5, Olomouc na základě usnesení 
Krajského  soudu  v Ostravě  č.  j. KSOS 31  INS 17656/2014‐A7  za  celkovou  cenu 115.000 Kč 
včetně DPH. 
Hlasování: PRO: 14 
 
 
10/22  Budoucí  kupní  smlouva  a  vzorová  smlouva o uzavření budoucí  smlouvy o  zřízení 

služebnosti  k investiční  akci  „Projektové  práce  pro  opravy  MK  V Důlkách, 
Popinecká, Rakovecká ve Vratimově – MK Rakovecká“  

 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
1. Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o budoucí kupní smlouvě,  týkající se odkoupení 
části pozemku parc. č. 228/1 orná půda, k. ú. Horní Datyně v rozsahu cca 346 m2, dotčeného 
navrhovanou  opravou  místní  komunikace  Rakovecká  v rámci  investiční  akce  „Projektové 
práce pro opravy MK V Důlkách, Popinecká, Rakovecká ve Vratimově – MK Rakovecká“, mezi 
městem Vratimov a XXXXX, Vratimov. 
Hlasování: PRO: 14 
 
Usnesení: 
2. Zastupitelstvo města  schvaluje vzorovou Smlouvu o uzavření budoucí  smlouvy o  zřízení 
služebnosti, týkající se možného omezení vlastnického práva k  části pozemků ve vlastnictví 
fyzické  či  právnické  osoby,  které  jsou  dotčeny  navrhovanou  opravou místní  komunikace 
Rakovecká v rámci  investiční akce „Projektové práce pro opravy MK V Důlkách, Popinecká, 
Rakovecká ve Vratimově – MK Rakovecká“. 
Hlasování: PRO: 13, ZDR: 1 
 
 
10/23  Poskytnutí finančního daru na rok 2016 pro Podané ruce – osobní asistence 
 
Zastupitelé s poskytnutím finančního daru souhlasili. 
Usnesení: 
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Zastupitelstvo města  schvaluje  poskytnutí  finančního  daru  ve  výši  60.000  Kč  na  částečné 
pokrytí nákladů osobních asistentek organizaci Podané  ruce – osobní asistence, Zborovská 
465, Frýdek‐Místek, IČ 70632596, zastoupené ředitelkou Bc. Helenou Fejkusovou. 
Hlasování: PRO: 14 
 
 
10/24  Poskytnutí finančního daru na rok 2016 pro Péče srdcem, z. ú. 
 
Zastupitelé s poskytnutím finančního daru souhlasili. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 30.000 Kč na činnost pro 
Péče  srdcem,  z.  ú., Mírová  98/18, Ostrava‐Vítkovice,  IČ  04629531,  zastoupené  ředitelkou 
Janou Vávrovou. 
Hlasování: PRO: 14 
 
 
10/26  Rozpočtové opatření č. IV/2016 
 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Rozpočtové opatření č. IV/2016 dle předloženého návrhu. 
Hlasování: PRO: 14 
 
 
10/27  Provedení  klimatizace  ve  druhém  a  třetím  nadzemním  podlaží  budovy  MěÚ, 

Frýdecká 853, Vratimov 
 
Starostka uvedla, že se přiklání ke schválení u 2. usnesení varianty a/. 
 
Zastupitelé u 2. usnesení hlasovali o variantě a/. 
 
Usnesení: 
1. Zastupitelstvo města schvaluje provedení klimatizace v rámci akce „Provedení klimatizace 
ve  2.  NP  a  3.  NP  budovy  MěÚ,  Frýdecká  853,  Vratimov“  dle  projektové  dokumentace 
zpracované projekční  kanceláří  INPROS  F‐M,  spol.  s r. o., 28.  října 1639,  Frýdek‐Místek,  IČ 
64611281 v provedení v systému VRF, varianta A2. 
Hlasování: PRO: 14 
 
Usnesení: 
2. Zastupitelstvo města schvaluje provedení I. a II. etapy klimatizace v rámci akce „Provedení 
klimatizace  ve  2.  NP  a  3.  NP  budovy  MěÚ,  Frýdecká  853,  Vratimov“  dle  projektové 
dokumentace  zpracované  projekční  kanceláří  INPROS  F‐M,  spol.  s r.  o.,  28.  října  1639, 
Frýdek‐Místek, IČ 64611281 v roce 2016 s celkovou předpokládanou cenou za provedení díla 
dle  naceněného  rozpočtu  v projektové  dokumentaci  ve  výši  1.282.408,45  Kč  bez DPH,  tj. 
1.551.714,22 Kč včetně DPH. 
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Hlasování: PRO: 14 
 

 
10/28  Změna Jednacího řádu Zastupitelstva města Vratimova 
 
Starostka řekla, že má obavy o porušení předpisů o ochraně osobních údajů. 
 
Místostarosta konstatoval, že město je schopno přenos dát na web. Zeptal se Petra Macury, 
jestli je možno vymazávat ze záznamu osobní údaje občanů, jako je bydliště, narození, apod., 
o kterých se jednalo. 
Petr Macura  odpověděl,  že  vystříhávání  nahrávky  není možné.  Jednalo  by  se  o  úmyslnou 
manipulaci s daty.  Navrhuje zpracování reportáže ze zasedání zastupitelstva města. 
 
Mgr. Čechová je proti tomu, aby se záznam vysílání uchovával a trvale bylo možno kýmkoliv 
si ho veřejně pouštět. Starostka se přidala k názoru Mgr. Čechové. 
 
Bc. Böhm řekl, že jméno a příjmení občanů není osobní údaj. Podotkl, že každá osoba, která 
vystupuje na zasedání zastupitelstva města, je si toho vědoma a tajné to není. Ostatní obce 
také záznamy zveřejňují a uchovávají. 
 
Místostarostka řekla, že je proti zveřejňovávání a uchovávání záznamu.  
 
Místostarosta dodal, že nemá problém se zveřejněním přenosu, jako se zápisem ze zasedání 
zastupitelstva města. Ověřovatelé zápisu pak ale berou zodpovědnost na sebe. 
 
Ivo  Kičmer  řekl,  že  zasedání  zastupitelstva města  je  veřejné,  ať  občané  přijdou  osobně. 
S uchováváním přenosu nesouhlasí. 
 
Mgr. Nitka se zeptal, jak by ověřovatelé záznam kontrolovali? Místostarosta uvedl, že by ho 
museli celý zhlédnout.  
 
Starostka  konstatovala,  že  informace  o  tom,  že  některé  obce  záznamy  zveřejňují  a 
uchovávají, neznamená, že to je správné a město Vratimov to bude dělat. 
 
Místostarostka  podala  protinávrh,  že  neschvaluje  změny  Jednacího  řádu  zastupitelstva 
města Vratimova: 
PRO: 8 
PROTI: 2 
ZDR: 4 
Usnesení nebylo přijato. 
Zastupitelé hlasovali o původně navrženém usnesení: 
PRO: 2 
PROTI: 9 
ZDR: 3 
Usnesení nebylo přijato. 
Usnesení: 
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Zastupitelstvo  města  nepřijalo  usnesení  ke  změně  Jednacího  řádu  zastupitelstva  města 
Vratimova. 
 
 
Během zastupitelstva města: 
 
Místostarostka 

 Informovala  o  projektu  „Skutečně  zdravá  škola“,  který  je  programem  zdravého 
školního  stravování.  Snaží  se  aktualizovat  výživová  doporučení  nejen  pro  školní 
jídelny,  ale  i  pro  ostatní  obyvatele.  Ministerstvo  školství  se  však  od  aktivit  této 
společnosti distancovalo. Základní  škola Vratimov, Datyňská 690 v tomto programu 
zapojena není a v budoucnu to ani neplánuje.  
Ing. Kupka uvedl, že je pro vzdělávání dětí v oblasti zdravé výživy. 
 

Mgr. Švidrnoch 

 Informoval  zastupitele o  akci  v družebním městě  Strumieň –  „Wielkanocny  Stol“ w 
Gminie Strumieň. 

 Zeptal  se  na  kácení  stromů  na  pozemku  ve  vlastnictví  Lesů  ČR  u  ulice Obvodová. 
Starostka odpověděla, že o něm město ví. 

 
Mgr. Čechová 

 Na ulici K Hájence mezi 7:00–10:00 h a 13:00–15:00 h  je zvýšený pohyb automobilů 
už zhruba 14 dní.  
Místostarosta odpověděl, že dá podnět na policii ke kontrole dodržování dopravních 
předpisů. 

 Ve vozovce na ulici Nad Točnou (od ulice U Hájenky) je díra, kterou je nutno vysypat 
struskou. 
Starostka  konstatovala,  že  členové  Stavební  a  dopravní  komise  budou  komunikace  
v Horních Datyních projíždět. Opravy budou probíhat co nejrychleji,  jak  jen  to bude 
možné. 

 ZŠ Datyňská pořádá 20.05.2016 ve 14:00 h v Horních Datyních na hřišti  „Den sportu“ 
s volejbalovým turnajem. Žádá město, aby sestavilo družstvo ze zaměstnanců úřadu a 
zastupitelů a turnaje se zúčastnilo.  
 

Aleš Šklář 

 Informoval zastupitele, že ulice V Loukách je opravena. 
 
Ivo Kičmer 

 Vedle  ZŠ  Datyňská  se  staví  Relaxační  centrum.  Auta  ze  stavby  jezdí  po  chodníku. 
Jeden obrubník je již poškozen. Město by na to mělo dohlédnout.  
Místostarostka konstatovala, že pan Želazko má povoleno  jezdit od ulice Na Příčnici 
po pozemku města, ne však přes nový chodník. 

 Navrhuje, aby občané města mohli žádat o tzv. kotlíkovou dotaci i z rozpočtu města. 
Již 77 obcí v Moravskoslezském kraji se rozhodlo přispět včetně obce Řepiště.  

 
 
Bc. Nevrlá 
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 Dětské zastupitelstvo při DDM Vratimov provádělo anketu – stravování ve Vratimově. 
Mají v úmyslu svolat „kulatý stůl“ a výsledky šetření oznámit. 

 
Bc. Böhm 

 Je vhodné přistavit na ulici Okružní kontejnery na bioodpad z veřejného prostranství 
Starostka odpověděla, že odvoz zajistí pracovníci Vratimovských služeb, spol. s r. o. 

 Zeptal se, jestli je nutná oprava plotu u ZŠ Datyňská za 450.000 Kč. Je pro odstranění 
stávajícího  a  nestavět  nový.  Mgr.  Čechová  řekla,  že  plot  je  nutné  z důvodu 
bezpečnosti. Proběhla kontrola České školní inspekce, a je to v zápisu. 

 
Mgr. Nitka 

 Proč  se  kácejí  stromy  pod Datyňskou  školou.  Starostka  odpověděla,  že  se  jedná  o 
stromy  Lesů  ČR.  Mgr.  Nitka  žádá  o  informování  občanů  o  této  skutečnosti  ve 
Vratimovských novinách. 
 

Ing. Kupka 

 Žádá  o  dohodnutí  se  se  zastupiteli  na  pracovním  jednání  v Music  Clubu  café  na 
stadiónu.  Starostka  konstatovala,  že  se  schůzka  bude  konat  zhruba  do  měsíce. 
Domluví se s Kamilem Hrabcem.  
Místostarostka  dodala,  že  ve  stropech  budovy  na  stadionu  jsou  místo  I  profilů 
kolejnice.  
 

Místostarosta 

 Navrhuje dát do rozpočtu města na rok 2017 opravu elektrorozvodů ve velké zasedací 
místnosti MěÚ Vratimov.    

 Reportáže ze zasedání zastupitelstva města 

 Seznámil  se  svým  plánem možného  posunutí  konečné  zastávky  linky  21  v Horních 
Datyních k ulici Na Hranici. Jedná se o soukromé pozemky. Vyvolat jednání s majiteli 
pozemků. 

 
 
 
Starostka města 10. zasedání zastupitelstva města ukončila v 20:06 h.  
 

   
Ve Vratimově 13.04.2016 
 
Zápis zapsala: Drahomíra Nejtková 
 
 
Ověřovatelé zápisu:    Ivo Kičmer 
       

Bc. Hana Nevrlá   
 
 
 
 



 

26 
 

 
 
 
JUDr. Dagmar Hrudová              Bc. Martin Čech 
starostka                  místostarosta 
                                              
         
 
 
                 Mgr. Iveta Zechová 
                 místostarostka 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


